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Beste inwoners van Beesel, Reuver en Offenbeek, 
 
Het jaar 2022 is voor de lokale politiek een bijzonder jaar. 
Op 16 maart vinden de gemeenteraadsverkiezingen plaats en later volgt 
dan de formatie van een nieuw college. Voor Samen Verder Beesel is de 
aflopende raadsperiode 2018-2022 de eerste periode dat we zitting 
hebben in de raad. In deze vier jaar hebben we met twee raadszetels 
(Rian Janssen en Michele Urru) oppositie gevoerd en niet zonder 
resultaat. In dit Klavertje leest u hier meer over.  
Het klinkt als een cliché dat er bij de aankomende verkiezingen écht wat 
te kiezen valt, maar het is waar. Samen Verder Beesel wil de bestuursstijl 
écht vernieuwen. Wij staan voor transparantie, hebben een progressief 
programma waar het écht om ú gaat. Wij vinden dat luisteren meer is dan 
aanhoren. Samen aan de slag.  
Ik ben trots op ons programma maar zeker ook trots op de 26 
enthousiaste mensen (15 vrouwen en 11 mannen) op onze 
kandidatenlijst. Een prachtige mix van jonge, ervaren en betrokken 
mannen en vrouwen aangevoerd door onze lijsttrekker Rian Janssen. 
Samen Verder Bessel is er klaar voor om bestuursverantwoordelijkheid te 
dragen. 
Onze slogan voor de verkiezingen luidt:  Aan de slag voor jou!   
 
  
Jos Willemsen 
Voorzitter Samen Verder 
 
 . 
 

15 vrouwen en 11 mannen op de kieslijst van Samen Verder Beesel! 
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 Wat hebben we bereikt? 
 
Samen Verder Beesel heeft de afgelopen 4 jaar als enige 
partij oppositie gevoerd in de gemeenteraad. Dit was  
niet zonder succes. Hier een greep uit wat we voor u  
bereikt hebben. 
 

• Het begon al meteen in 2018 toen we ontdekten dat er al jarenlang 

een fout zat in de berekening van het tarief van de rioolheffing. Het 

gevolg was dat € 180 rioolheffing teveel in rekening was gebracht. 

Dit bedrag heeft u de afgelopen jaren teruggekregen via een korting 

op het tarief. 

• Ons voorstel om een duurzaamheidstrefpunt voor informatie over 

energiebesparing e.d. is door de gemeenteraad aangenomen. De 

uitvoering laat echter nog te wensen over.  

• Op ons initiatief heeft de voltallige gemeenteraad voorkomen dat de 

subsidie op het muziekonderwijs voor de muziekverenigingen 

geschrapt zou worden. 

• Ons voorstel om te komen tot een “Week van Beleven” is door de 

gemeenteraad aangenomen. De Week van Beleven is een groot lokaal 

evenement met sport, bewegen, kunst, cultuur en lokale producten. 

Dit zou gekoppeld worden aan de evaluatie van het Long Course 

Weekend. Door corona staat de laatste editie van het LCW echter nog 

steeds in de ijskast. 

• Het college was van plan om bij de regels van de WMO en jeugdzorg 

op te nemen dat een voorziening geweigerd of ingetrokken kon 

worden als men hiervoor niet iets terug zou doen voor de 

gemeenschap (bv vrijwilligerswerk). Wij vinden dat hier een “voor 

wat, hoort wat” niet past. Uiteindelijk na een lange discussie heeft de 

voltallige raad ingestemd met ons voorstel om dit te schrappen. 
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Onder de loep! 
 
 

Heeft u het ook gezien, is het u ook opgevallen? 
Synthese is op zoek naar vrijwilligers voor 
statushouders die in onze gemeente een nieuw 
thuis vinden. Een nieuwe start is voor vluchtelingen  
die in ons land mogen blijven niet gemakkelijk. 
Graag houden wij hulp daarbij voor u onder de 
loep!  

 

 

Graag houden wij hulp daarbij, voor u onder de loep! In een begelei-
dingstraject ondersteunt Synthese met vrijwilligers de statushouders op 
verschillende gebieden om zo de maatschappelijke integratie in de 
gemeente Beesel te doen slagen. De begeleiding varieert van 
ondersteuning bij praktische en administratieve zaken zoals het 
bezichtigen van de woning tot het afsluiten van internet en 
verzekeringen. Er wordt aandacht besteedt aan de inburgering, 
financiën en de statushouders worden wegwijs gemaakt in het eigen 
dorp. Het doel is ervoor te zorgen dat ze alles op den duur zelf kunnen 
regelen en de weg weten te vinden in hun omgeving met een sterk 
sociaal netwerk. Om de nieuwe statushoudergezinnen zo goed mogelijk 
te helpen is Synthese op zoek naar 
 vrijwilligers. Krijg je energie van het werken 
 met mensen en heb je interesse in andere  
culturen? Wil jij een bijdrage leveren aan  
integratie en participatie van dorpsgenoten?  
Neem dan contact op met Maartje Verrijt,  
coördinator van de maatschappelijk begeleiding in onze gemeente.  
Info: www.synthese.nl onder de knop ‘vacatures’ of ‘contact’. 
m.verrijt@synthese.nl, tel.: 06-36577823 
 

 
  

 
Proficiat Offenbeek met jullie mooie speeltuin! 

 

http://www.synthese.nl/
mailto:m.verrijt@synthese.nl
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De eerste 5 van onze lijst 
 
Samen Verder Beesel is de verkiezingscampagne gestart met de slogan: 

“Wij gaan aan de slag voor jou!” 
De komende periode zullen we de kandidaten aan jullie voorstellen dus 
houd onze website, Instagram en de facebookpagina in de gaten. 
Omdat niet iedereen internet heeft, hier de eerste 5 kandidaten van 
onze lijst.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Voor de complete lijst verwijzen wij naar onze website. 
De komende tijd vind je ons op diverse plekken in de gemeente. Spreek 
ons aan en laat weten wat jij belangrijk vindt. 
Stem lijst 4: Samen Verder Beesel 
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De stem van de jongeren in Beesel is belangrijk!  
Wij besloten ons aan te sluiten bij Samen Verder Beesel, omdat er steeds 
meer onderwerpen spelen in deze gemeente die voor ons als jongeren 
belangrijk zijn. Het is geen ver van ons bed show meer, we kunnen  alleen 
iets veranderen wanneer we onze stem laten horen. Onderwerpen die wij 
onder andere zelf belangrijk vinden zijn: Wij zouden graag een oplossing 
zien voor de lange zoektocht naar een betaalbare woning binnen onze 
gemeente. Dit is namelijk voor alle doelgroepen, en zeker ook voor 
jongeren een probleem. Daarnaast zijn we voor minder leegstand van 
panden door het investeren in nieuwe, creatieve jonge ondernemers. En 
het zorgen voor meer bruisende dorpskernen. Ook een kiosk in onze 
groene kloostertuin is iets waar wij enthousiast van worden. Wij vinden het 
namelijk zonde dat dit mooie stukje van de gemeente Beesel niet optimaal 
gebruikt wordt. Daarnaast willen wij graag zien dat onze gemeente gaat 
inzetten op milieubewuste initiatieven! Dit is een onderwerp dat niet tot 
morgen kan wachten maar waar we meteen mee aan de slag moeten. Het 
gaat ten slotte om onze toekomst! Dit is slechts een greep van 
onderwerpen die belangrijk zijn voor de jongeren van de gemeente Beesel. 
Deze onderwerpen komen in een gemeenteraad aan bod en dat is waar 
verandering begint. Samen Verder Beesel maakt zich sterk voor boven-
genoemde onderwerpen en nog vele andere.  
Wil jij ook dat er iets veranderd en dat er actie komt? Kom dan op 16 
maart 2022 naar de stembus en laat je stem horen! 
 

Maxie, Loes en Max 
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Iedereen is het er wel over eens dat het 
gedeelte van de Keulseweg tussen 
viaduct en grens  geen veilige weg is 
voor fietsers en voetgangers. Met name 
het vrachtverkeer dat gebruikmaakt van 
de grensovergang de Witte Stein zorgt 
voor onveilige situaties in Offenbeek. 

In de raadsvergadering van januari werd voorgesteld om het 
vrachtverkeer om te leiden via ’t Brook. Daarvoor zijn wegaanpas-
singen nodig (o.a. aan de Willibrordusdijk), kosten € 400.000. 
Op onze vraag waarom het vrachtverkeer überhaupt via de Witte Stein 
moet rijden, was het antwoord dat dit te maken heeft met verworven 
rechten voor enkele vervoerders die voortkomen uit een grenstractaat 
uit 1816. Deze overeenkomst is destijds gesloten tussen het koninkrijk 
der Nederlanden en het koninkrijk Pruisen. We hebben dit grens-
tractaat erop nagelezen en het blijkt kort gezegd te gaan over o.a. het 
zonder tolrecht vervoeren van goederen over de grens en het bestrijkt 
het hele grensgebied tussen Mook en Malmedy. Volgens de wethouder 
kunnen we claims verwachten als de grens gesloten wordt. Het is 
echter de vraag of een regeling uit 1816 tot claims kan leiden 
bovendien gaat dit niet specifiek over grensovergang de Witte Stein.  
De wethouder heeft ons er niet van overtuigd dat het grenstractaat uit 
1816 nog geldt, of dat dit niet gewijzigd kan worden. En bovendien is 
het afkopen van dit verworven recht misschien wel veel goedkoper dan 
de € 400.000 die de alternatieve route kost. Wat Samen Verder betreft 
sluiten we de grensovergang bij de Witte Stein voor vrachtverkeer. 
Daardoor weren we vrachtverkeer dat van en naar de Witte Stein rijdt, 
wordt Offenbeek veiliger, geven we niet onnodig € 400.000 uit, 
beschermen we het natuur en stiltegebied ’t Brook en kan de Witte 
Stein uitgroeien tot een volwaardige toeristische trekpleister. 
 

Ons punt: Als je blijft hangen in het verleden, kom je niet vooruit. 
   Zie onze website voor het uitgebreide artikel. 
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Hallo, ik ben Rian Janssen. Geboren en getogen in Reuver en getrouwd 
met ‘nne Offebekse jóng Herman Franssen. We hebben samen twee 
kinderen Koos en Loes. Ik werk als adviseur ontwikkeling en mobiliteit en 
ik ben onder andere actief als bestuurslid bij ós zjwumbad de Bercken. 
 

• Waarom ben je politiek actief geworden? 

Ik ben in de politiek gegaan omdat ik vond en vind dat er nog een 

heleboel verbeterd kan worden: met name in de zorg, met 

betrekking tot wonen, onze natuur maar ook de gemeentefinanciën.  

• Welke eigenschap komt je het best van pas in de politiek? 

Ik wil graag alles weten en dat zorgt ervoor dat ik altijd op zoek ben 

naar het hele verhaal en niet uitga van halve waarheden. Het zorgt er 

ook voor dat ik brede interesse (en kennis) heb en dat komt zeker in 

de gemeenteraad goed van pas.  

• Welk onderwerp heeft jouw bijzondere aandacht en waarom? 

Zorg heeft mijn bijzondere aandacht omdat ik gemerkt heb dat er 
een wirwar aan loketten en regels zijn. Veel mensen weten 
simpelweg de weg niet. Iedereen moet mee kunnen doen maar dat is 
echt nog niet het geval. 

• Wat wil je voor de gemeente bereiken? 

Ik wil samen met mijn collega’s van Samen Verder Beesel maar ook 
samen met de andere politieke partijen ervoor zorgen dat het voor 
iedereen in onze gemeente fijn wonen, werken en leven is. Alleen 
samen komen we verder! 

 
 

Even voorstellen: 

Raadslid en lijsttrekker van  
Samen Verder Beesel 
 
Rian Janssen 
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Colofon 
 

Dit is een uitgave van de lokale politieke partij Samen Verder Beesel. 
Website: samenverderbeesel.nl 
Facebook: Samen Verder 
Instagram: samenverderbeesel 
Twitter: @SamenVBeesel 
 
Wil je reageren? Mail naar info@samenverderbeesel.nl 
 
  
 
 
 

 
 

De school in Beesel 
 

De gemeenteraad heeft geen besluit 
 genomen over de locatie van de school 
 in Beesel. Het was duidelijk dat de  
stemmen met 7-7 zouden staken.  
Wat vinden wij als Samen Verder Beesel? Wij vinden dat in het 
voorstel zoals door het college geformuleerd (school op de Solberg) 
onvoldoende rekening is gehouden met de wensen van de inwoners. 
Uit de enquête van Blie in Beesel blijkt dat het merendeel van de 
mensen die de enquête hebben ingevuld, vóór de locatie Kerkstraat is  
en de oude meisjesschool wil behouden. Een centrale ligging van de 
school aan de Kerkstraat zorgt voor leefbaarheid en levendigheid. Niet 
alleen tijdens de schooluren maar ook na school en in het weekend 
kan het schoolplein gebruikt worden door spelende kinderen. 
De variant waarbij gekozen wordt voor de locatie Kerkstraat en 
waarbij nieuwbouw van de school plaatsvindt met behoud van de 
karakteristieke gevels, is niet onderzocht. Aangezien het gaat om een 
heel belangrijk besluit dat voor de lange termijn genomen wordt, 
vinden wij dat wij het aan de inwoners van Beesel verplicht zijn om  
deze variant serieus te bekijken. Om uit de patstelling te komen is 
afgesproken dat er een quick scan plaatsvindt waarbij alle partijen hun 
inbreng kunnen geven. Wordt vervolgd dus. 
 
 
 
 
 

 

 

 


